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Verslag vergadering AdviesOrgaan Cultuur 25/11/2019 

Aanwezig: 

Van Kerckhove Hubert Heemkundige Kring Effectief voorzitter 

Heynderickx Marc Gezinsbond Effectief en ondervoorzitter 

Hamerlinck Carine Dansend Volkje Effectief 

Detemmerman Mario Davidsfonds Effectief 

Cloeckaert Marie-Louise De Eendracht Effectief 

Fonteyne Lieve De Vierschaar Effectief 

Vanthuyne Marthe Fabiek A Brak Jeugdhuis Effectief 

Van de Veire Chantal Femma Effectief 

De Lange Anne Harimon Effectief en secretaris 

Noë Lieve KVLV Overslag   Effectief   

Van Hoecke Viviane KVLV Wachtebeke 
Effectief en 

penningmeester 

Colpaert Veerle Markant Effectief 

Van Kerckhove Wies MWA Effectief 

Durinck Lieve Samana Effectief 

De Vliegher André Seniorenwerking Effectief 

François Inge Cultuurfunctionaris  

Vandermast Julien Anders  

Verontschuldigd: 

Van Bambost Peter Schepen van cultuur   

Defrenne Sabine  NVA  



 

Vorig verslag:  wordt goedgekeurd. 

Samenstelling AOC 2019 : deze werd goedgekeurd door college en gemeenteraad 

Subsidiereglement : Marc heeft het subsidiereglement herzien , waarvan we allen een 

digitale versie kregen toegestuurd . Opmerkingen waren welkom. Er wordt opgemerkt 

dat het subsidiereglement  moet worden voorafgegaan door een erkenningsreglement . 

Immers , alleen erkende verenigingen kunnen subsidies aanvragen. Dus eerst bepalingen 

voor de erkenning (statuut, activiteiten) en dan bepalingen voor subsidies.                                                                                       

Marc heeft alle opmerkingen genoteerd en stuurt ons binnen afzienbare tijd een herwerkt 

subsidiereglement. Waarvoor dank !                                                                           

Het AOC vraagt zich af of het volledige subsidiebudget niet kan/mag worden verhoogd  

  Hubert informeert bij financieel directeur Nathalie .                                                                                                                                             

De vraag wordt gesteld of het gele blad , dat de verenigingen elke maand moeten 

invullen en opsturen naar de dienst culturele zaken , mag worden afgeschaft. Maar dat 

mag (nog) niet zolang we de oude subsidieregels hanteren.  We wachten op het nieuwe 

reglement met een nieuwe werkwijze . 

Festival van Vlaanderen :       

Dit was deze keer niet helemaal uitverkocht.  

Aangezien Mola erfgoed is en deze geen culturele activiteiten mag organiseren, vraagt 

Mola of de gemeente (of cultuurraad) bereid is een optreden te programmeren en het 

ginder te laten doorgaan , zonder medewerking van het Festival van Vlaanderen (= te 

duur).Wij vinden het een goede zaak om de Wachtebeekse inwoner met het Mola te laten 

kennismaken en staan dus open voor de vraag. Welk optreden , wordt later beslist. 

Tentoonstelling jaarmarkt 7 november 2020 :                                                       

Er zal in die periode een tentoonstelling doorgaan met schilderijen van Rudi Willems uit 

Overslag.  Deze woont niet meer in Wachtebeke , maar wil zeker zijn werken 

tentoonstellen. Er verschijnt ook een artikel over hem in het jaarboek van de 

Heemkundige Kring.  

Comeet :  gaat verder door maar er zijn veranderingen op til na het opstappen van 

Maldegem .                                                                                                              

 We volgen het verder op. 

Evaluatie jaarmarkt 

Het idee van de tentjes was goed . Er was zeker meer volk.                                  

Minpunt : geen draaiboek aanwezig, chaos bij het opstellen van de kraampjes. Geen 

optimale schikking 

Wachtebeeks kunstpatrimonium  

Het betreft hier kunstwerken van Wachtebeekse ‘meesters’ zoals Wuytack en Ducheyne , 

die her en der in Wachtebeke opgesteld staan maar waarvan verder geen informatie is 

bekend. Meestal staat de naam van de kunstenaar wel vermeld, maar tijdstip of uitleg 

over het onderwerp is meestal afwezig. Zou dit nuttig zijn ?                                                                                                     

 om over na te denken 



Varia  26/11: vergadering alle adviesraden : voorzitter Hubert zal aanwezig zijn                                               

28/11 : vergadering toeristische cel  . Alles ivm toerisme wordt besproken , dit in 

samenwerking met Mola, plaatselijke B&B ‘s , landelijke gilde enz . De plaatselijke 

toeristische troeven zoals de ruiterpaden worden extra belicht. Namen van 

belangstellenden mogen altijd aan Inge worden doorgegeven  . 

Concordia Overslag wil lid worden van AOC; dit wordt goedgekeurd. 

Moeten we Niels Deloof uitnodigen naar de cultuurraad ? Deze persoon is coördinator van  

het buddyproject ‘arm in arm, zij aan zij’.  Hij wil zich komen voorstellen en zoekt 

vrijwilligers voor zijn project. De seniorenwerking maakte reeds kennis en adviseert 

eerder negatief.                                                                                                        

 

Volgende vergadering: 20/1/2020 

 

Verslag: Anne De Lange. 

 

 


